
  

 

 

Bestyrelsens Beretning for 2016 
 

Vi har i 2016 afholdt 3 bestyrelsesmøder i løbet af året. 

 

Der er udpumpet 143.034. cm3., vi har haft et spild på 5,4% 

 

Euro fins tager prøver af vandet efter et bestemt system. 

 

Vi skal oplyse om vandets kvalitet. 

Dette kan ses på vores hjemmeside: 

Bedstedvand.dk 

Vi har i løbet af året fået ny hjemmeside. 

 

Vi har 663forbrugere. 

Vores takstblad er godkendt. 

Vi har fået vores indvindingens tilladelse  

Fornyet for 30 år.   

 

Regnskabet: vi har en underdækning på kr. 81.545,- 

Priserne er uændret  

Målerleje  pr år kr. 250,-  

Fast afgift er kr.600,- 

M3 prisen er kr. 2,- 

 

Vandtanken: 

Der blev påvist nogle få coliforme bakterier 

I bunden af tanken 

Derfor har den været gravet fri, og der er lagt 

 

 



 

 

En ny membran på toppen.  

Der er fjernet nogle udluftnings rør, samt 

monteret et ekstra låg med luftfiltre.  

 

Vandværket er i god stand. 

Området er blevet holdt af Peder Sloth og Ilse 

tak for tiden i gjorde det. 

 

Kildepladsen er ligeledes i god stand, 

Jens Chr. slår græsset 2 gange om året. 

 

Ledningsnettet. 

  

Der er blev skiftet en del 

ventiler som ikke kunne lukkes, 

det var meget bekostelig at skifte dem. 

Så det er vedtaget at skifte dem efterhånden 

Som vi finder dem 

der ikke kan lukkes. 

 

Anborringer bliver skiftet  

efter behov  

 

Vi har været til udstilling i Års, 

der er altid noget nyt om vandværkerne. 

 

Vi deltager også i det vand rådet laver. 

 

 

 



 

 

Nogle fra bestyrelsen tog til  

Generalforsamling i region nord  

Det bliver afholdt i Rebild. 

 

Til slut vil vi gerne sige tak til alle samarbejds- 

partnere. 

Samtidig vil jeg takke bestyrelsesmedlemmerne  

For et godt samarbejde. 

 

   

 

 


